

Leviathan

Linjeforeningen for
statsvitenskap ved NTNU



LEVIATHAN

Referat

Type møte: **Styremøte**

Møteleder: Kari-Anne H. Barland

Referent: Ida Marlene Henriksen

1. Oppmøte

Kari-Anne H. Barland (leder), Ida Marlene Henriksen (nestleder), Vetle Aarø (eventansvarlig), Kristofer Hjelmeseth (PR-ansvarlig), Jakob Schermer (fagansvarlig), Simon Hanssen (økonomiansvarlig).

2. Leder

2.1. Velkommen tilbake.

2.2. Litt rep fra forrige møtet – Hva vi ønsker i år, bedre samarbeid, bedre kommunikasjon

2.3. Begynne å se oss etter et nytt styre, sende dem på møter etc. Diskuterer noen aktuelle. Ida mener dette vil gå av seg selv så lenge vi er flinke på å bleste generalforsamling og fadderpåmelding, men at vi godt kan anbefale folk vi mener vil passe til å stille.

3. Hyttetur 22. - 24. februar i Oppdal v/Ida

Ida har booket den ene Indøkhytta og drar sammen med 19 andre (inkludert Kari-Anne). De to første som melder seg på og disponerer bil får prioritert plass. Resten er førstemann til møllaprinippet. Påmeldingen åpner fredag 18. januar kl. 09:00. Bindende påmelding.

Må gjøres:

- PR-gruppa (**Kristofer**) må blaste på sosiale medier ASAP og førsteklasseforelesning onsdag og torsdag. Arrangementet er ute på facebook og trenger å bli delt på alle kanaler.

4. Økonomi v/Simon

2.4. Status

Simon mener vi har ca. 10 000 kr. på konto etter at utenlandsturen er betalt. **Simon** må sjekke opp om dette stemmer med regnskapet og skrive det inn i budsjett/regnskap-dokumentet, samt oppdatere det fortløpende.

2.5. Utenlandstur så klart....

Den norske kronen er svak og vi kommer mest sannsynlig å gå i underskudd når vi skal betale hostell da dette blir dyrere enn det som tidligere ble antatt. Hva underskuddet blir MÅ **Simon** ha kontroll over slik at deltakerne på turen kan dele på felleskostnadene når den tid kommer. Rapporter hva dette blir pdd på neste styremøte.

Simon må mase på de siste som skal betale [gjort].

3. Fag v/Jakob

Jakob uttrykker at han mangler litt motivasjon for dette semesteret, noe som er helt greit. Han uttrykker at han heldigvis har Runa, som er eksepsjonelt flink og som ordner og styrer, og en god gjeng i fagkomiteen sin som tar ansvar.

3.1. Runa holder på med to arrangementer og har gitt Kari-Anne et rapportskriv om hvordan hun ligger an:

(1) Politikerforedrag 20. februar (onsdagsdebatten): klima, miljø og integrering.

Disse politikerne er avklart.

Rødt - Ragnar Vorkinnslien

SV - Snorre Valen

MDG - Arild Hemstad

Senterpartiet - Ola Borten Moe

Høyre - Mari Holm Lønseth

FrP - Jon eller Kristian

Runa har kontroll her og fortsetter dialog med Samfundet. Samfundet hjelper oss, men det er vårt arrangement. Statsvitenskapsstudenter for dog ikke noe prioritert plass, men that's life.

(2) Tusvik og Tønne-show. Runa har snakket med Samfundet, men ikke avklart. Om vi ikke skal ha det på Samfundet, hjelper vi i styret og resten av fagkomiteen til med å fikse lokaler. Runa minner på at det kan hende at T&T ber om lønn. Ida uttrykker at da må vi også ha muligheten for å si nei, og at Runa må avklare dette. Lønningen kan komme fra et eventuelt billettsalg, men vi kan ikke belage oss på en fast sum her da det er uforutsigbart.

Dette arrangementet er dog ikke avklart enda. Forslaget som Runa ser for seg er en feministisk dag hvor Tusvik og Tønne har avslutningsnummeret. Vi tilpasser dato etter T&Ts ønsker. Fredag på dagtid T&T med fest på kveldstid, f.eks.

(3) Herman har en person (lektor) som vil holde et foredrag om tema «folkemord». Herman følger opp dette med hjelp av resten av fagkomiteen.

3.2. Jakob har ikke tenkt ute noe flere arrangementer enda, men vil vite mer etter onsdag og vil oppdatere resten av styret. Kari-Anne foreslår noe om Brexit. Hvis

flere har innspill er det bare å komme med det. Man kan også ha en spørreundersøkelse til studentene om hva de ønsker av fagarrangementer?

4. Arrangement v/Vetle

4.1 Status

Eksamensfesten blir vurdert til en suksess. ca. 70 stykker møtte opp. Det Vetle synes er problematisk er at han synes det er vanskelig å booke steder når han ikke vet hvor mange som kommer. For å løse problemet kan man (1) leie når utestedet er oppe for alle med prioritert inngang, (2) samarbeide med en annen linjeforening for å sikre oppmøte, (3) ha oppmøte med gjesteliste slik at folk må svare om de kommer eller ikke. Samtlige i gruppa ble enige om å forsøke siste alternativet fremover.

4.2 Fremtidige arrangementer:

- **Låvefest** (februar) med Pareto (samf.øk) og Socius (sociologi). Vetle skal foreslå at man deler beløpet likt på tre. Samme opplegg i fjor. Busse ut til låven rundt kl. 17 slik at vi er der ca. 18, busset tilbake til Samfundet (ankomst: ca kl. 12:00). **Vetle** skal på møtet i morgen. Foreslå felles lek satt sammen på tvers av grupper - stollek, beerpong, stafett. **Vetle** oppdaterer styret og eventgruppa om hvordan møtet gikk.
- **Hjemmefest/vårfest** (helst etter påske): event ser videre på dette og forsøker å finne et sted.
- **17.mai-frokost:** Her må vi være ute i god tid å booke noe som har plass til alle statsvitenskapsstudenter som vil være med!
Må være et sted der det er lov med medbrakt mat og drikke. **Vetle** og eventgruppa har i oppgave å finne et sted, og eventuelt booke det, **frist: 30. januar 2019**

4.3 Quiz:

Blir quiz torsdag 24. januar med Vetle og Kari-Anne som quizmastere. Som hovedpremie for det laget som vinner samlet skal **Vetle** gå innom Egon. **Ida** minner også på at vi kan skaffe gratis gavekort på SiT-kantiner gjennom SiT aktivitetsstøtte (<https://www.sit.no/aktivitetsstotte>). Det er satt av 250kr for premie til quiz for januar. **Vetle** handler inn premier for 5 stk. **Vetle** og **Kristofer** må lage arrangement for første quiz, **frist søndag 20. januar kl. 21:30.**

4.4 UTENLANDSTUR:

Event har i oppgave å finne/ arrangere en middag, spillkveld/noe morro etc vi kan tilby alle mens vi er på tur. Her har dere fritt spillerom (unntak mandag 01.04 på dagen og ettermiddagen). **Simon** kjenner en som bor i Amster? og skal høre med personen om tips til hva man kan gjøre, noen gode plasser å spise etc.

Romfordeling: sender ut et spørreskjema der folk skriver navn og romønsker, har du noe imot å dele rom med motsatte kjønn, innen mandag 21. januar (Ida). Vi blir enige om at alle skal få innfridd ett ønske, men at vi forsøker å mikse opp rommene slik at vi legger til rette for at folk blir kjent på tvers av gjenger.

Mandag 01.04.19, foredrag fra NATO og EU på Norges hus kl. 12-15. Etterfulgt av besøk EU-bygningen, Parlamentarium og House of European History? Må planlegge mer her til neste styremøte.

5. PR v/Kristofer

5.1 **Status:** Kristofer er fornøyd med PR-arbeidet så langt. Resten av styret er fornøyd med memes og bildene på sosiale medier og synes vi har skapt et morsom og gjennomført mediekanal.

5.2 **Ambisjoner fremover for våren:**

Fortsette som før og være flinke på sosiale medier. **Kristofer** lager et forsidebildet til hjemmesiden: **frist onsdag 23.01. kl. 21:00**. Regel: PR-gruppa skal alltid promotere arrangement i førsteklasseforelesninger så lenge det ikke er utsolgt.

6. Eventuelt

8.1 Ida foreslår et til **fagarrangement i Amsterdam** (kan være frivillig om man vil dra på eller ikke. Ida har sett at det jobber en kjent forsker innen politisk atferd og populisme på universitetet i amsterdam og synes det hadde vært kult å få til et foredrag med han om mulig. **Kari-Anne** kontakter professor De Vreese direkte. Om hun ikke får tak i han kan vi forsøke å gå via instituttet og bruke deres nettverk i Amsterdam og Brüssel. **Jakob** og faggruppa har ansvar for å undersøke flere faggreier under utenlandsturen til neste styremøte.

8.2 **Nytt styremøte** fredag 8. februar eller fredag 15. februar med både hovedstyret og medarbeiderne etterfulgt av styrevors. **Kari-Anne** lager avstemning om datoene i facebookgruppa, **frist torsdag 31. januar**.